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       Zápis č. 5-2014 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice                    
konaného dne 25.9. 2014  v 18.00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 14 členů zastupitelstva
Omluven:    1 člen omluven (Martin Krpec)

Jednání zastupitelstva se zúčastnili 2 občané.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obce paní Janu Tobolovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet. 
Při zahájení jednání bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:
1. Kontrola usnesení a informace starosty
2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
2.2 Finanční výbor
3. Kontrola rozpočtu
4. Zhodnocení volebního období
5. Diskuze – různé

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo 
požadavek na doplnění.
48/2014 – Zastupitelstvo obce souhlasí s navrženým programem.
Před hlasováním o navrženém programu opustil místnost zastupitel Libor Král.
Hlasování 13 : 0 : 0

Před hlasováním o volbě návrhové komise se vrátil do  místnosti  zastupitel Libor Král.

Volba návrhové komise
Do této komise navrhl pan starosta pana Štěpána Pustku a pana Josefa Klímka.
49/2014 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: pan Štěpán Pustka a 
pan Josef Klímek.
Hlasování: 12 : 0 : 2

Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi: Pan Ludvík Konečný a pan Libor Král.
50/2014 – Zastupitelstvo obce určilo ověřovateli zápisu pana Ludvíka Konečného    a pana 
Libora Krále.  
Hlasování: 12 : 0 : 2

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ. Nebyly 
vzneseny žádné námitky, považuje se za schválený.
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A nyní k jednotlivým bodům programu:

1. Kontrola usnesení a informace starosty
Usnesení z minulého ZO jsou splněna. Starosta podal následující informace. 

- Jsou prováděny práce dle schváleného plánu – bližší informace viz zápisy rady.
- Probíhají práce na výstavbě dětského hřiště, které však ztěžuje nevlídné deštivé počasí. 

Zbývá nám položit asfalt a dokončit terénní úpravy. Je vypsáno poptávkové řízení na 
firmu pokládající asfalt. V současné době je velký problém sehnat firmu na tuto práci.

- Proběhly obecní slavnosti. V areálu se během celého odpoledne oslav zúčastnilo cca 
1400 lidí. Akce se i přes večerní nepřízeň počasí vydařila. Zúčastnili se také hosté ze 
slovenského Strečna v rámci projektu přeshraniční spolupráce. K poslechu nám zahrál 
jejich dechový soubor a heligonkáři.

- Probíhá výběrové řízení na Systém odděleného sběru Kozlovice (byla schválena
dotace).

- Probíhají projekční práce na akci Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice (DSP) a práce 
na projektové dokumentaci na akci Chodníky horní konec (od Kříže po bývalou 
jednotu) a chodník směr Tichá od Kříže po pana Jana Adamce).

- Od září běží projekt MHD zdarma, zatím bez většího množství připomínek.
- Byla navýšena konektivita našeho internetu kozlovice.net o 60% (na 160 MBit/s).
- Dnes proběhl průběžný přezkum hospodaření obce odborem kontroly KÚ MSK. Nebyly 

zjištěny žádné nedostatky.
51/2014 - Zastupitelstvo obce  bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.
Hlasování: 14 : 0 : 0

2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
Pan starosta: Na OÚ bylo doručeno několik dopisů od pana J. P. , Kozlovice č. p. 11. V zásadě 
se jedná o stížnosti ohledně stavu jeho sjezdu z MK a na vyhýbání automobilů na travnatou 
plochu před jeho plotem, kterou udržuje, i když patří obci. Dále se jedná o další narážky na 
práci obce, kterým ovšem nerozumíme.  Jeho stížnost jsem prověřil a odpověděl, dále celou 
situaci prověřila stavební komise. Vzhledem k tomu, že pan P. není s našim postupem 
spokojen a píše další dopisy,  jejichž obsahu zcela nerozumíme, požádal jsem kontrolní výbor
o prověření celé situace a žádám o vyjádření zastupitelstva. Celou korespondenci zastupitelstvo 
obdrželo v podkladech.
Pan Gola: 18. 9. 2014 proběhlo v tomto roce třetí zasedání kontrolního výboru. Pan starosta 
nás vyzval emailem dne 11. 9. 2014, abychom se vyjádřili k problému sjezdu na pozemek p. P. 
Tato problematika byla již probírána na posledním zastupitelstvu. Kontrolní výbor se 
ztotožňuje se závěry rady obce a stavební komise. V příštím roce bude v této lokalitě probíhat 
rekonstrukce vodovodu, po které bude následovat oprava komunikace, včetně části sjezdu, 
která neleží na soukromém pozemku. Opravu soukromé části si musí zajistit pan Polášek. 
V rámci dobrých vztahů by bylo vhodné, aby obecní úřad nabídl panu P. i pomoc a 
zprostředkoval mu kontakt na dodavatele.
Dále kontrolní výbor provedl kontrolu plnění usnesení rady obce č. 7-10/2014 a kontrolu plnění 
usnesení zastupitelstva obce. č. 4/2014.  Výbor nemá připomínky k těmto usnesením.
52/2014 – Zastupitelstvo obce se ve věci stížností pana P. ztotožňuje se závěry rady obce,
stavební komise a KV a bere informace a  zápis kontrolního výboru na vědomí.
Hlasování: 14 : 0 : 0
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2.2 Finanční výbor
Pan starosta předal slovo předsedovi finančního výboru panu Ing. Josef Klímkovi, který 
konstatoval, že v období od konání posledního zastupitelstva obce dne 19. 6. 2014 do dnešního 
dne finanční komise nezasedala. 
53/2014 – Zastupitelstvo obce bere informace předsedy finančního výboru na vědomí.
Hlasování: 14: 0 : 0

3. Kontrola rozpočtu
Zastupitelům byl předložen rozbor hospodaření obce platný k 31. 8. 2014 a návrh rozpočtových 
změn. 
Pan starosta: Podal vysvětlení k jednotlivým změnám, mj. konstatoval, že příjem z lesního 
hospodářství je pro obec dvojnásobný oproti původnímu rozpočtu. Důvodem je kácení stromů, 
napadených kůrovcem. 
54/2014 –Zastupitelstvo obce  bere předložený rozbor hospodaření obce k 31. 8. 2014 na 
vědomí a schvaluje rozpočtové změny v celkové výši 1.891.000,- Kč dle přiloženého 
návrhu, který je přílohou zápisu.
Hlasování :14 : 0 : 0

4. Zhodnocení volebního období
Pan starosta přednesl zprávu, která popsala hlavní aktivity, které v obci proběhly za uplynulé 
čtyři roky – zpráva je přílohou tohoto zápisu. Součástí hodnocení byla i prezentace ve formě 
fotografií,  na kterých bylo vidět, co všechno se za uplynulé čtyři roky podařilo vybudovat.
Nakonec pan starosta poděkoval všem, kteří se o zdárný průběh volebního období zasloužili –
místostarostovi, pracovníkům obce, zastupitelům, vedoucím a členům spolků a organizací a 
všem občanům, kteří obci fandili a fandí. Pro zajímavost ještě sdělil, že počet obyvatel 
Kozlovic již dosáhl v minulých dnech čísla 2999.
55/2014 – Zastupitelstvo obce  bere zhodnocení volebního období 2010-2014 na vědomí a 
souhlasí s ním.
Hlasování :14 : 0 : 0

5. Diskuze, různé

V diskuzi se o slovo nepřihlásil nikdo z přítomných občanů ani zastupitelů. 

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta v 19:20 hodin, ještě jednou poděkoval všem
zastupitelům za dobrou  spolupráci a popřál jim úspěch v nadcházejících volbách.

Podpis starosty: Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel Ludvík Konečný

        Libor Král

Zápis vyhotoven dne:  30.9.2014
Zapsala:  Tobolová
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